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Take care.                                                            مراقب باش ( مواظبت کن )    
It's a beautiful day.                                            روز قشنگیه      
Next time                                                                 دفعه آینده    
This time                                                                این دفعه      
I'm happy.                                                                خوشحالم   
A piece of bread                                                    یه تیکه نان    
 
_______________________________________ 
 
 
Do you like coffee?                                          قهوه دوست داری؟      
Not at all.                                                                   ابداً  
 
But your parents drink coffee.                           ولی والدینت قهوه میخورن 
Where are they now?                                         اونا الان کجان؟  
They're in Germany right now.                   اونا الانه در آلمانن       
 
They travel a lot, don't they?                       خیلی مسافرت میکنن ، نه؟      
Yes, they do.                                                           جواب مثبت کوتاه   
 
I'm taking a vacation tomorrow.                  دارم فردا مرخصی میگیرم      
When are you going on vacation?                 تو کی میری مرخصی؟ 
On Tuesday                                                              روز سه شنبه 
 
But I'd rather take a vacation in August.    یح میدم در اوت مرخصی بگیرم    ولی ترج
Where are you going?                                       کجا میری؟   
 
I'm planning to go to Iran.                              برنامه دارم برم ایران      
I'm staying until September.                       تا سپتامبر میمونم        
 
Would you like some coffee?                         یه کم قهوه میل داری؟ 
I don't like coffee at all.                                       من اصلا قهوه دوست ندارم   
I never drink coffee.                                                من هرگز قهوه نمیخورم
I only like hot tea.                                                   داغ دوست دارم  من فقط چای
 
Do you take sugar with your tea?                آیا با چاییت شکر میخوری؟    
No, I don't.                                                                  جواب منفی کوتاه
 
Do you have sugar cubes?                            قند دارید؟   
Yes, we do.                                                                جواب مثبت کوتاه 
Of course we do. 
 
Let me give you some sugar cubes.           بذار مقداری قند بهت بدم    
 
Can you give me a piece of bread?               یتونی یه تیکه نان بهم بدی؟ م
A piece of bread                                                     یه تیکه نان   
A piece of cake                                                         یه تیکه کیک 
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How many pieces would you like?  تا تیکه دلت میخواد؟ چند  
One piece's enough, thanks.                           یه تیکه کافیه ، مرسی  
 
 
 
 مکالمه                                               
___________________________________________ 
 
 
 سلام امید.  اوضاع چطوره؟ 
A: Hi, Omid. How is it going? 
 
 خوبم مرسی. فردا دارم میرم مرخصی.  
B: Fine, thanks. I'm going on vacation tomorrow. 
 
 برنامه داری کجا بری؟ 
A: Where are you planning to go? 
 

واسه یه چند هفته برم دیدن ایران. برنامه دارم   
B: I'm planning to visit Iran for a few weeks. 
  
 بسیار خب.  سفر خوشی داشته باشی. 
A: Well, have a nice trip. 
 
 مرسی.  دلت میخواد مقداری قهوه با من صرف کنی؟ 
B: Thanks. Would you like to have some coffee with me? 
 
 ترجیح میدم کمی چای صرف کنم. 
A: I'd rather have some tea. 
 
 چای داغ؟ 
B: Hot tea? 
 

رد اصلا دوست ندارم. چای دوست داری؟  آره،  چای س  
A: Yes, I don't like cold tea at all. Do you like tea? 
 
 من گاهی اوقات چای میخورم.  اما معمولا قهوه میخورم. 
B: I sometimes drink tea, but I usually drink coffee. 
 
__________________________________________ 
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I don't like my car at all.                                       اصلا از ماشینم خوشم نمیاد  
It's not working.                                                     خرابه ( کار نمیکنه )  
 
I need a new car.                                                    من یه ماشین جدید لازم دارم 
But I don't have enough money.                  ولی به اندازه کافی پول ندارم    
I don't have any money at all.                          من اصلا هیچی پول ندارم   
 
I'd rather wait until August.                               م تا اوت صبر کنم  ترجیح مید
I'm taking a vacation in September.         دارم تو سپتامبر یه مرخصی میگیرم       
 
Where are you going now?                                الان داری کجا میری؟
I'm going to the library now.                             الان دارم میرم کتابخونه   
 
 

)   معمولا  موقع خداحافظی به کار برده میشود.   Take care لاح (  طاص  توجه"    
 
Take care.                                                                  مراقب باش
 
I'm going to a coffee shop right now.            همین الان دارم میرم یه کافی شاپ  
Would you like to go with me?                       دلت میخواد باهام بری؟   
 
No, thanks. Take care.                                        مراقب باش  .نه، مرسی
No, I don't drink coffee at all.                              نه، من اصلا قهوه نمیخورم 
 
You can have some hot tea.                           میتونی یه کم چای داغ صرف کنی    
 
It's a little cold today.                                             امروز یه خورده سرده
But I don't think it's cold.                                     سرده    ولی من فکر نمیکنم
 
I think it's a very nice day.                                   من فکر میکنم روز خیلی خوبیه 
It's a beautiful day.                                            روز قشنگیه      
 
Let's walk.                                                                بیا راه بریم   
It's a beautiful day.                                                 روز قشنگیه 
 
We can walk to the restaurant.                                       میتونیم پیاده بریم رستوران    
There's a new restaurant on Bundy Avenue.              تو خیابان باندی یه رستوران جدید هست  
 
But I'm tired.                                                            اما من خسته ام   
Then let's take my car.                                          پس بذار ماشین منو برداریم
 
This time                                                                    این دفعه  
 
We can take my car this time.                         این دفعه میتونیم ماشین منو برداریم 
 
But next time                                                          ولی دفعه بعد ( دفعه آینده )  
We can walk.                                                          میتونیم پیاده بریم   
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Next year                                                                   سال آینده  
Next week                                                                 هفته آینده  
Next Tuesday                                                           سه شنبه آینده 
 
Okay. Take care.                                                  اوکی، مراقب باش  
 
 
 
_________________________ 
  
Bread 
A piece of bread 
Care 
Their 
Care 
Take care. 
Time 
This time 
Next time 
Travel 
I travel a lot. 
Traveling 
I'm traveling. 
 
_____________________ 
 
 
My cousin's coming from Iran.                        دختر عموم داره از ایران میاد  
I haven't seen her for ten years.                ده ساله ندیدمش       
 
Here's a letter from her.                                       ایناها یه نامه  ازش 
She's arriving next Saturday.                          شنبه آینده داره میرسه  
 
And she's staying until August.                     و تا اوت میمونه    
Then we're going to Iran together.              ریم ایران     بعد با همدیگه می
 
But her son can't come with her.                      ولی پسرش نمیتونه باهاش بیاد
That's too bad.                                                        چه بد  
 
Next time                                                                 دفعه آینده    
This time                                                                    این دفعه  
 
I want to buy a good car this time.                 میخوام این دفعه یه ماشین خوب بخرم   
I'm not going to Canada next time.                میرم کانادا دفعه آینده ن
 
Why not?                                                                  چرا نه؟  
Because it's too cold.                                            چون زیادی سرده
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I'd rather wait.                                                          ترجیح میدم صبر کنم 
Until August                                                         تا اوت      
 
Canada is beautiful in August.                    کانادا در اوت قشنگه      
Yes, maybe we can go together.                    آره، شاید بتونیم با هم بریم  
 
 

ض میشود.معنی جمله عو    (  I دقت کنید که با تاکید کردن روی کلمه (     توجه"     
 
I'd like to go to Canada, too.                            منم دلم میخواد برم کانادا  
I'd like to go to Canada, too                                دلم میخواد کانادا هم برم  
 
Then we can go to Canada together.         میتونیم با هم بریم کانادا   پس  
Next year                                                                  سال آینده   
 
There's a lot to see there. 
 
Excuse me                                                               ببخشید   
Do you know where Navid's office is?        وید کجاست؟   آیا میدونید دفتر نَ
I'm sorry. I don't work here.                         متاسفم ، من اینجا کار نمیکنم        
 
Wait a minute.                                                      یه دقیقه صبر کنید    
I think I know you.                                                 فکر میکنم شما رو میشناسم  
  
You are Ali, aren't you?                                    تو علی هستی ، مگه نه؟   
Yes, I am.                                                                   جواب مثبت کوتاه
 
I'm happy to see you.                                          خوشحالم که میبینمت   
Are you happy to see me?                            خوشحالی که منو میبینی؟      
Of course I'm happy.                                         البته که خوشحالم     
 
We're going to buy a car next week.           خیال داریم هفته آینده یه ماشین بخریم    
I'm very happy.                                                       خیلی خوشحالم   
 
We want to buy a better car.                         میخوایم یه ماشین بهتر بخریم      
This time                                                                   این دفعه   
 
We want to buy a better car this time.         میخوایم این دفعه یه ماشین بهتر بخریم   
 
Let's go to a coffee shop.                                  بیا بریم کافی شاپ   
Okay. What would you like to have?          اوکی ، چی میل داری صرف کنی؟   
 
I want to have a cup of coffee.                        میخوام یه فنجان قهوه صرف کنم   
 
I'd rather have something cold.  
I want a glass of soda, please.                         یه لیوان نوشابه میخوام لطفاً  
Let's go to the movies.                                        بیا بریم سینما   
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When?                                                                      کی؟   
After here                                                               بعد از اینجا     
 
When does the movie start?                           فیلم کی شروع میشه؟   
It starts at seven twenty-five.                          ساعت هفت و بیست و پنج دقیقه شروع میشه   
The movie starts at seven twenty-five. 
 
I can't.                                                                         نمیتونم   
Take care.                                                                  مراقب باش
 
Until next time                                                        تا دفعه بعد   
  
I still have a lot of work to do.                              هنوزم یه عالمه کار دارم انجام بدم
We're going to a new office.                             یریم به یه دفتر جدید  مما داریم 
 
Next week                                                                   هفته آینده
We're going to a new office next week.      داریم میریم به یه دفتر جدید    هفته آینده
 
Can you come to our place on Tuesday?              میتونی روز سه شنبه بیای خونه ما؟   
This Tuesday or next Tuesday?                                  این سه شنبه یا سه شنبه هفته آینده؟ 
This Tuesday                                                                        همین سه شنبه  
 
Let me speak with my wife.                             بذار با خانمم صحبت کنم    
 
Los Angeles is a beautiful city. لس آنجلس شهر قشنگیه                          
It's a beautiful city.  
 
It's a beautiful day.                                                روز قشنگیه   
Your daughter's very beautiful.                     شنگه    قدخترتون خیلی  
 
I'm happy to see you again.                            خوشحالم دوباره میبینمت     
 
Would you like some cake?                            کمی کیک میل داری؟  
Yes, please.                                                       آره لطفاً       
 
How many pieces do you want? چند تا تیکه میخوای؟                       
Give me two pieces, please.                           دوتا تیکه بهم بده لطفاً    
 
Let me give you a fork, too.                              بذار یه چنگال هم بهت بدم   
There is one here.                                              یکی اینجا هست     
 
Do you need a knife, too?                                  یه چاقو هم لازم داری؟ 
No, just give me a plate.                                      نه، فقط بهم یه بشقاب بده 
 
Your shirt is beautiful.                                          پیرهنت قشنگه  
Your shirt's beautiful. 
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I'm happy you like it.                                             خوشحالم ازش خوشت میاد  
 
I'm going on vacation next Friday.                 دارم جمعه آینده میرم مرخصی  
I'm going to see my friend Masoud.           خیال دارم دوستم مسعود رو ببینم     
 
Where does he live?                                           اون کجا زندگی میکنه؟   
He lives in Tabriz.                                                 تو تبریز زندگی میکنه   
 
Tabriz is a beautiful city.                                   تبریز شهر قشنگیه   
It's a beautiful city. 
 
I have to go home now.                                    من باید الان برم منزل    
Okay. Take care.                                                    اوکی ، مراقب باش
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


